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De uitslag van het onderzoek
Op de website van de gemeente is het 
volgende te lezen:

Extern onderzoeksbureau De Jonge 
MilieuAdvies heeft in december 2006 
een schriftelijke enquête uitgevoerd 
onder inwoners van Geldrop-Mierlo. 
In deze enquête zijn vragen gesteld 
over de mening, de houding en het 
gedrag van inwoners ten aanzien van 
de afvalinzameling. Bovendien heeft ze 
huidige inzamelstructuur in kaart ge-
bracht en geanalyseerd. De resultaten 
zijn vergeleken met het landelijke afval-
beleidsplan (LAP) en van vergelijkbare 
gemeentes. Geconcludeerd kan wor-

den, dat inwoners van Geldrop-Mierlo 
het huidige systeem van afvalinzame-
ling vinden voldoen. Bovendien blijkt 
uit de inventarisatie, dat Geldrop-Mierlo 
een uitgebreide inzamelstructuur biedt 
tegen gemiddelde kosten. Ook behaalt 
Geldrop-Mierlo met de afvalinzameling 
goede scheidingsprestaties.

Uitgebreidere documentatie
Ook zijn op de gemeentelijke website 
een aantal rapporten te downloaden. 
Erg handig als achtergrond-informatie. 
Maar we vragen ons af, of de documen-
ten compleet zijn gepubliceerd. In de 
presentatie ontbreekt de laatste sheet 
met een samenvatting. 

Resultaten diftar te positief?
Op de website van de Gemeente zijn de resultaten van het onderzoek naar 
het afvalstoffenbeleid te lezen. In december 2006 is een enquête onder de 
bewoners van Geldrop gehouden. Uit de resultaten van deze enquête en een 
vergelijking met andere gemeenten kan volgens de Gemeente de conclusie 
worden getrokken, dat de bewoners overwegend positief zijn. Daar kunnen 
minimaal een paar kanttekeningen bij worden geplaatst. Waar zijn al die pro-
testen gebleven tegen de containers bij de hoogbouw, waarom wordt er bijna 
niets gezegd over het toegenomen zwerfvuil. En bijna nergens is terug te vin-
den, dat de mensen meer mogelijkheden willen hebben om hun gescheiden 
afval in leveren.

Après-ski party
Zaterdag 24 maart 20.00 uur

Workshop digitale fotografie
Maandag 26 maart 20.00 - 22.00 uur
13 jaar en ouder

Jeugd Bingo
Woensdag 5 april  18.00 uur 8-14 jaar

Spannend Paasfeest
Zaterdag 7 april 14.00 -17.00 uur 
Tot 8 jaar

Minidisco
Vrijdag 13 april 19.00 - 21.00 uur
Groep 4 t/m 8

Klassieke muziek
Zondag 15 april 14.00 uur

Darten
Elke vrijdagavond 20.00 uur
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In het deelrapport fase 1 ontbreken de 
consequenties van het afschaffen van 
Diftar en overgang naar een andere 
vorm van Diftar.

Een paar gegevens zetten we voor u 
even op een rijtje. De enquête is bij 
1383 huishoudens bezorgd en door 
ruim 52% teruggestuurd. Hierdoor 
kunnen de resultaten met een 95% ze-
kerheid worden gebruikt. 70% van de 
laagbouw bewoners zijn voorstander 
van Diftar, bij de hoogbouw is dat 64%. 
Gemiddeld is 69% van de bevolking 
voor Diftar. Ook is Geldrop vergeleken 
met andere gemeenten (Diftar en geen 
Diftar). Het blijkt dan, dat de bewoners 
in Geldrop ongeveer €20,- goedkoper 
uit zijn vergeleken met gemeenten, 
die geen Diftar hebben. De kosten in 
Geldrop zijn vergelijkbaar met andere 
gemeenten met Diftar. Huishoudens be-
talen gemiddeld €227,- per jaar. Daarbij 
komt, dat in Diftar-gemeente het afval 
beter gescheiden wordt dan in niet-
Diftar-gemeenten.

Wat ging er aan vooraf
Diftar is een aantal jaren geleden inge-
voerd. Al vrij snel kwamen er protesten 
vanuit de hoogbouw. De ondergrondse 
containers werkten niet goed. Oudere 
mensen moeten nu met een zakje naar 
buiten; hadden moeite met de zware 
klep en moeten hun afval opsparen. 
Vooral in de zomer geen pretje. Een 
heuse Sinterklaasactie gaf meer rucht-
baarheid aan de protesten. Voormalig 
wethouder van Leijsen was hierover 
zo gepikeerd, dat hij de politie erbij 
haalde.

Dezelfde van Leijsen is nu maandelijks 
met veel vrijwilligers bezig om al het 
zwerfvuil in Geldrop te verzamelen. 
Alleen al in de Coevering worden 
maandelijks ruim 40 zakken zwerfafval 
verzameld. Vanuit de gemeente wordt 
gezegd, dat zwerfvuil altijd voorkomt; 
Diftar of geen Diftar. Maar de invoering 
van Diftar heeft wel gezorgd voor uit-
puilende rode prullenbakken. Veel van 
dit afval waait de natuur in en moet 
door de vrijwilligers weer worden op-
gehaald. 
Ook wordt er in de Coevering regel-
matig grotere hoeveelheden afval ge-
dumpt. Waarschijnlijk is de hoge entree 
prijs van de milieustraat hier mede aan 
schuldig.

Om mensen te stimuleren hun afval be-
ter te scheiden is er een retourette in de 
Coevering geplaatst bij het winkelcen-
trum. Deze retourette was erg in trek. 
Door het grote aanbod van afval, in alle 

soorten en maten, moest de retourette 
gesloten worden.
Bewoners in de laagbouw hadden 
veel minder moeite om te wennen aan 
Diftar. In het begin kon ook eenvoudig 
van container worden geruild. Ook het 
plaatsen van de containers op de juiste 
manier werd iedereen snel duidelijk. 

Voorafgaande aan de enquête is er een 
bijeenkomt geweest. Daar konden de 
bewoners van Geldrop op grote vellen 
hun mening over Diftar opschrijven. Alle 
genoemde problemen zijn hier aan de 
orde gekomen en opgeschreven. Wat 
zien we ervan terug in de uitslag van 
de enquête?

De problemen bij de hoogbouw
Tot ieder’s verbazing hebben de hoog-
bouwers nauwelijks nog problemen 
anders dan technische. Dat kon ook niet 
anders. Er stond namelijk geen vraag in 
die inging op de werkelijke problemen, 
die mensen in de hoogbouw ondervin-
den. In het Eindhovens Dagblad van 24 
februari kwamen dan ook een aantal 
boze hoogbouwers aan het woord. 
“De bewoners van de terrasfl ats aan 
de Roelantlaan zijn des duivels over die 
gemeentelijke enquête” stond er in dit 
artikel te lezen.

Dat de problemen van de hoogbouw 
minder nadrukkelijk aan bod gekomen 
zijn, komt ook door de steekproef. 17% 
van de inwoners van Geldrop-Mierlo 
woont in hoogbouw. Het grootste deel 
van deze bewoners woont in de Coeve-
ring. En maar 235 van deze bewoners 
hebben een enquête ontvangen. 

Er is gekozen voor één enquête voor Gel-
drop-Mierlo. Men had ook kunnen over-
wegen om twee verschillende enquêtes 
te maken, waarvan één met specifi eke 
vragen voor de hoogbouw. Binnen de 
hoogbouw had dan 1 op 12 gezinnen 
de enquête moeten kunnen invullen. 
De specifi eke problemen met Diftar in 
de hoogbouw was dan veel beter naar 
voren gekomen. Een gemiste kans.

Het zwerfvuil
1% van de mensen geeft aan wel eens 
afval anders aan te bieden dan via Diftar. 
In het rapport wordt gesproken van 
slechts 1%. Maar het is wel dit afval, dat 
iedereen prima ziet liggen. 

In de uitslag van de enquête komt wel 
naar voren, dat de bijna 60% van de 
bewoners de prijzen van de milieustraat 
te hoog vindt. De behulpzaamheid, 
wachttijden en openingstijden worden 
als voldoende ervaren. Ook is de helft 

van de bewoners het eens met het subsi-
diëren van het kringloopcentrum via het 
vastrecht.

Diftar in het algemeen
Uit de rapporten van het Extern on-
derzoeksbureau De Jonge MilieuAdvies 
blijkt, dat de meeste inwoners van 
Geldrop-Mierlo tevreden zijn met het 
huidige Diftarsysteem. Men is in het al-
gemeen goedkoper uit vergeleken met 
gemeenten, die geen Diftar gebruiken. 
Men scheidt het afval ook beter, omdat 
hiermee een besparing op het aanbie-
den van afval kan worden gedaan.

De kanttekeningen
Toch kunnen er wat kanttekeningen bij 
de enquête worden gemaakt. De proble-
men, die van te voren geïnventariseerd 
zijn, komen onvoldoende terug in de 
enquête. Genoemd kunnen de speci-
fi eke problemen van de hoogbouw, de 
toegenomen hoeveelheid zwerfvuil, de 
beperkte inlevermogelijkheden bij alleen 
een milieustraat. 

Het gevoel ontstaat bij het doorlezen 
van alle rapporten, dat de Gemeente 
weinig meer hoeft te veranderen aan 
het huidige Diftar-systeem. En dat zou te 
kort door de bocht zijn. Maar we nemen 
aan, dat de raadsleden verder kijken dan 
het rapport van De Jonge MilieuAdvies. 
DGG heeft vorig jaar in het burgerpanel 
Diftar besproken. Ook hier zijn de nog 
openstaande problemen met Diftar op 
tafel gekomen. Deze problemen moeten 
worden opgelost voor Diftar een groot 
succes genoemd kan worden.

Rob Biesters

33

GEG-ministries
Gods Koninkrijk

Evangelische Gemeenschap

Jan van Amstelstraat 1
5666 AG  Geldrop

Diensten: Zo. 11.30 uur. Meertalige dienst

Inl. R. Gerard en I. Gerard
Euterpestraat 7

5631 HM  Eindhoven
Tel: 040-2375222

e-mail: globalgenerationmin@myway.org
Url: www.globalgenerationministries.org
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Voor aanvang van het project bestond 
er al regelmatig overleg tussen huur-
dersvertegenwoordigers van Coevering-
West, de gemeente en woningbouwver-
eniging Woonbedrijf.  In het kader van 
het project ”Woon- en Leefomgeving”, 
is dit overleg uitgebreid met de politie, 
welzijnsinstelling BWI en wijkoverleg 
Coevering 2000. In het voorziene buur-
toverleg wordt een evaluatie gemaakt 
van de bestaande situatie in Coevering-
West. Daarbij kan gedacht worden aan 
de aanwezigheid van de hoeveelheid 
zwerfvuil, criminaliteit, groenvoorziening 
of speelvoorzieningen voor kinderen.

Na deze evaluatie kunnen de buurtbe-
woners hun zegje doen. Zij kennen de 
buurt tenslotte als geen ander. Zij kun-
nen daarom goed aangeven wat er ge-

daan moet worden om de veiligheid en 
de leefbaarheid van de buurt te vergro-
ten. De buurtbewoners worden geacht 
hun steentje bij te dragen. Zij moeten 
de oplossingen aandragen die de buurt 
zullen verbeteren. Vervolgens worden de 
in het buurtoverleg gemaakte afspraken 
vastgelegd in een buurtcontract. Hierin 
staat welke acties zullen worden onder-
nomen, en wie deze taak op zich neemt. 
Dat kunnen zaken zijn als snelheidscon-
troles, controle op hangplekken of het 
schoonmaken van de buurt.

De gemeente hoopt dat door het klein-
schalige karakter van het overleg de 
bewoners zich meer betrokken zullen 
voelen. De gemeente is van plan de 
problemen in de wijk adequaat op te 
lossen en verwacht hierbij de nodige 

inbreng van de buurtbewoners. Mede 
daarom is er namens de gemeente één 
vaste contactpersoon voor het buurto-
verleg benoemd. Mocht de proef met 
het buurtoverleg een positief verloop 
kennen, dan zal die geleidelijk in andere 
buurten van Geldrop-Mierlo worden ge-
introduceerd.

Een dergelijk nieuw initiatief van de 
gemeente Geldrop-Mierlo is zeker toe 
te juichen. Vanuit Coevering-West gaan 
echter al geluiden op dat de proef met 
het buurtoverleg tot snelle resultaten 
moet leiden. Alleen goede bedoelin-
gen zijn niet genoeg. Te vaak werden 
voorstellen vanuit de wijk niet, of pas 
na lange tijd, door de gemeente geho-
noreerd. En ook zal de onderlinge com-
municatie beter moeten zijn. De proef 
met het hondenbeleid en de aanleg van 
de verkeersdrempels zijn wat dat betreft 
slechte voorbeelden. Maar misschien is 
hier het aloude cliché; ”al doende leert 
men” van toepassing, en verdient het 
project daarom een eerlijke kans.

Peter Coolen

Is buurtoverleg de sleutel tot verbeterde 
leefbaarheid in de wijk?
De leefbaarheid in een buurt of wijk is een groot goed. Dat vindt ook de ge-
meente Geldrop-Mierlo die daarom het project “Woon- en Leefomgeving” is ge-
start. De gemeente wil op deze manier, samen met de bewoners, de leefbaar-
heid in de wijk verbeteren. Dit moet middels buurtoverleg concrete invulling 
krijgen. Twee buurten zijn aangewezen als zogenaamde “pilotbuurten”. Eén 
in Mierlo en één in Geldrop. In Geldrop is de wijk Coevering-West (omgeving 
Reinoutlaan/Roelantlaan) aangewezen voor de proef.
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De Stoopies
Tijdens het afgelopen Carnaval kwa-
men we ze tegen op de bühne. On-
bekend talent dachten we nog. Tot-
dat verschillenden mensen zeiden: 
“ken je die niet, dat zijn de Stoopies, 
die treden vaker op”. En dan willen 
we ook alles weten. Darrom zaten we 
een weekje later op de bank om alles 
te weten te komen over de Stoopies.

In het begin viel het nog niet mee om 
iets op te schrijven. Drie honden keken 
van zeer dichtbij mee met elk woord dat 
op papier kwam. Later in het interview 
ontstond er meer ruimte om te schrij-
ven. En dat is wel zo plezierig. Anneliese 
en Harold wonen al een tijdje in de 
Coevering. Anneliese is bij veel mensen 
bekend als het vroegere ijscovrouwtje. 
Intussen is de liefde voor het ijs omgezet 
naar de liefde voor de Nederlandstalige 
muziek.

Het begin
Het begon heel rustig met zingen tijdens 
het huishouden. Daarna kwam er een 
optreden in de Dreef bij de Doorzetters. 
“Jullie hebben talent, doorgaan” was 
de mening van Jan van Bussel. En dat 
hebben ze gedaan. In dezelfde periode 
liepen ze ook vader Abraham tegen het 
lijf tijdens het carnaval in Eindhoven. Va-
der Abraham zocht in het publiek naar 
dames die met hem mee wilde zingen. 
Deze kans liet Anneliese niet lopen. Ook 
Vader Abraham was positief over de 
zangkwaliteit van Anneliese. 

Optredens
Intussen zijn de Stoopies een groot 
aantal optredens verder. Zo hebben ze 
het afgelopen carnaval een aantal ke-
ren opgetreden in De Dreef. Maar ook 
tijdens de kermis van Mierlo hebben ze 
opgetreden. Verschillende keren heb-
ben ze in Cocody gestaan, en ook op 
benefietconcert in Helmond. Bruiloften 
gaan ze ook niet uit de weg, en ga zo 
nog maar even door.

Natuurtalenten
Zangles hebben ze beiden nog nooit 
gehad. “Dan gaat het natuurlijke eraf” 
is de mening van Harold. En dat na-
tuurlijke is goed te horen op de CD die 
intussen te horen is. Wel willen ze gaan 
werken aan het uitbreiden van hun 
repertoire. De mensen horen nu vaak 
dezelfde nummers. Een paar nummers 
erbij is leuk. Dan kunnen ze een heus 
concert geven. Hun voorkeur gaat uit 
naar Nederlandstalige muziek van Frans 
Bauer, André Hazes en Corrie Konings. 
Maar Harold zingt met evenveel gemak 
ook Elvis.

Sponsoren gezocht
De bekende regionale producer Hans 
van Seggelen heeft hun al aangeboden 
om een CD op te nemen met een drietal 
nummers. Helaas vergt dit een investe-
ring van ruim 2500 euro. De sponsering 
ontbreekt op dit moment nog. Een CD 
die regionaal in de winkels ligt is wel 
een goede promotie. In de Coevering 
zijn de Stoopies intussen al redelijk be-
kend. Maar buiten Geldrop moeten ze 

de komende tijd flink aan hun bekend-
heid werken. Ze hopen in ieder geval 
binnenkort weer in De Dreef te staan 
tijdens de Hollandse avond. 

Mocht u meer informatie willen hebben 
over de Stoopies of misschien hun CD 
willen sponsoren, dan kunt u contact 
opnemen met Anneliese en Harold via 
hun mailadres destoopies@hotmail.com. 
Een website hebben ze op dit moment 
niet, maar die zal er vast wel een keertje 
komen.

Rob Biesters

De afvalwijzer

In de Coevering wordt elke maand 
door vrijwilligers zwerfvuil opge-
haald. Het overzicht voor januari/
februari ziet er als volgt uit:

Januari: 46 zakken
  24 zakken   
  vuurwerkafval
Februari:  38 zakken

mailto:destoopies@hotmail.com
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jeugd rubriek
Dennis’

Moppentrommel

Hij: “Heb jij met andere mannen gesla-
pen?”
Zij: “Ik heb alleen met jou geslapen schat. 
Bij de anderen was ik wakker.”

Waarom zijn domme blondjes niet voor 
Ajax?
Zó dom zijn ze nou ook weer niet. 

Wat is het verschil tussen het Engelse voet-
bal team een theezakje?
Een theezakje blijft langer in een cup. 

In de klas behandelt de onderwijzer een 
aantal spreekwoorden. Hij legt de beteke-
nis uit van het spreekwoord: „Met de hoed 
in de hand komt men door het ganse 
land.” Dan vraagt hij aan de leerlingen of 
iemand nog een ander voorbeeld weet. 
Even is het stil. Dan zegt Jantje nadenkend: 
„Met de pet op je test, kom je er ook best.”

Een jonge Schot zegt tegen zijn vrouw: 
„Die lichtgevende verf is toch wel een ge-
weldige uitvinding.” Vrouw: „Hoezo?” De 
jonge Schot: „Wel, ik heb er het gezicht van 
de baby mee ingesmeerd. Nou kunnen 
we hem tenminste ‘s nachts de fles geven, 
zonder het licht aan te steken.”

Tv-series
Het zijn er ontzettend veel. En allemaal 
lijken ze wel een beetje op elkaar. Maar 
hoe weet je welke series nou het leukst 
zijn? Iedereen heeft natuurlijk zijn of 
haar eigen smaak. De meeste mensen 
kijken toch het liefst naar iets humoris-
tisch. Zelf vind ik The King of Queens 
erg leuk en The Fresh Prince of Bell Air. 
Ook The Nanny is erg vermakelijk. Ik 
volg ze natuurlijk niet allemaal maar dat 
is ook niet nodig omdat er vaak geen 
moeilijke verhaallijn in zit. Bij series zo-
als The OC is dat juist wel. Maar deze 
serie is dan ook weer minder grappig. 
The King of Queens gaat over een man 
en een vrouw die elkaars tegenover-
gestelde zijn in de dingen van het 
dagelijkse leven. De man (Doug) houdt 
bijvoorbeeld erg van fastfood en lekker 
eten. zijn vrouw (Cary)vindt juist dat ze 
gezonder moeten eten. Dat zorgt dan 
nogal vaak voor grappige ruzies. The 
Fresh Prince of Belle Air is een comedy 
met Will Smith. Bijna elke zin die gezegd 
wordt is grappig en daarom is de serie 
ook zo leuk en populair. The Nanny is 
ook vooral grappig door de ‘Nanny’ zelf. 
Het is een heel aparte serie en je moet 
wel een beetje houden van de humor. Ik 
ken mensen die het erg leuk vinden en 
mensen die er absoluut niks van moeten 
hebben. Zo zie je maar weer; ieder zijn 
eigen smaak. En misschien is dat ook 
wel de reden waarom er zo ontzettend 
veel tv-series zijn.

Merijn van Wanroij, 
17 jaar, geeft iedere 
maand zijn mening 
over een (actueel) 
onderwerp.

Spannend paasfeest
Zoals jullie van ons gewend zijn gaan 
we ook dit jaar weer iets leuks doen met 
Pasen. We hebben allerlei toffe dingen 
in gedachten en hopen dat jullie ook dit 
jaar weer meedoen. Natuurlijk starten 
we weer in Wijkcentrum De Dreef.
Het spannende paasfeest van de Dreef 
is dit jaar op 7 April. We beginnen om 
14.00 uur en we eindigen ergens om 
17.00 uur. Ben je niet ouder dan 8 jaar, 
en lijkt het je wel leuk om de paashaas 
eens in het echt te ontmoeten?  Kom 
dan gezellig meedoen.
Je mag al je vriendjes van die leeftijd 
meenemen. We hopen dat de weergo-
den ons goed gezind zijn die dag. Wij  
(de vrijwilligers van de Dreef ) zullen er 
voor zorgen dat jij een leuke dag hebt, 
met de paashaas !!!

Dus tot Zaterdag 7 april !

Bingo-tijd !!!
Zoals jullie inmiddels van ons gewend 
zijn, gaan we ook deze keer weer bingo 
spelen.
Elke eerste woensdag van de maand krij-
gen alle kinderen van 8 tot 14 jaar de kans 
om op een speelse manier met cijfertjes 
te spelen.
We spelen bingo vanaf 18.00 uur, maar 
de kinderen mogen al naar binnen vanaf 
17.45 uur. Voor het luttele bedrag van € 
2,- kunnen de kinderen 2 en een half uur 
hun best doen om prijzen te winnen.

Natuurlijk houden we ook pauze, en dan 
krijgen de kids een bekertje ranja van 
onze vrijwilligers, maar krijgen ook de 
kans om zelf een versnapering te kopen. 
Natuurlijk helpen onze vrijwilligers de 
kinderen mee, als ze wat moeite hebben 
met de cijfers te vinden op hun zelf uit-
gezochte bingoplankje. We stoppen onze 
bingo om 20.30 uur en hopen dan, dat 
iedereen een leuk prijsje heeft gewonnen. 
Natuurlijk zijn vriendjes en vriendinnetjes 
ook welkom!

Kom dus snel naar wijkcentrum en we 
laten de balletjes rollen voor je.
Tot woensdag 4 april !

In wijkcentrum de Dreef 

Vrijdag 13 april 2007

Entree � 1,-

Kom swingen met dj Bart en dj Gijs 

Welkom van 19.00-21.00 uur 

Voor groep 4 t/m 8 
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Guiness book of 
records deel 2
In het vorige wijkblad stond een artikel 
over 2 jongens in onze wijk, te weten 
in de Reinoutlaan, die een felicitatie 
verdienen. Ze hebben met hun school 
het Guiness Book of Records gehaald 
met het langste graffiti-spandoek ter 
wereld. En dat moest op de foto. Twee 
jongens, twee foto’s en maar eentje 
geplaatst. Hierbij onze herkansing.

De Metamorfose
Wie kent iemand uit de Coevering, 
die altijd klaar staat voor een an-
der. Nooit tijd heeft voor zichzelf. 
Maar eigenlijk hard toe is aan een 
opknapbeurt. Deze persoon willen 
wij g raag verrassen met een heuse 
en gratis haar- en make-up meta-
morfose.

Ken je iemand in je naaste omgeving, 
waarvan je denkt: “Ja dat is ze!” Geef 
haar dan schriftelijk op voor 10 april. 
Schrijf in deze brief de reden, waarom 
jij vindt, dat deze persoon dit verdient, 
met evt. een foto. Dan kiezen wij een 
van deze personen uit voor een gratis 
haar- en make-up metamorfose. In 
het volgende wijkblad ziet u dan het 
resultaat, met foto’s van foto Cor en 
natuurlijk waarom deze persoon op-
gegeven is.

Stuur je brief of geef hem af bij:

IenZ Hair DeZign
W.C. Coevering 28
5665 GA Geldrop
040-2800474.

Redactie 
veranderingen
We hebben jaren van hem kunnen ge-
nieten. Van onze Bert, hoofd bezorging 
van het Wijkblad. Vanwege familie-om-
standigheden moet hij stoppen met een 
“baan”, die hij altijd met veel plezier heeft 
gedaan. Al in de 90-er jaren was Bert ac-
tief bij de Wijkkrant. Elke maand even op 
en neer naar Vane in Helmond. Dan de 
bladen verdelen onder de bezorgers. Na-
tuurlijk controleerde Bert vervolgens of 
de bladen ook op tijd rondgebracht wer-
den. En als laatste konden de bezorgers 
bij hem het geld ophalen. Allemaal niet 
schokkend, maar het moet wel gedaan 
worden. En het werd door Bert goed 
gedaan, je kon op hem blindelings 
vertrouwen. En dat was altijd heel plezierig.
Onze Foto Cor gaat de taak van Bert op 
zich nemen. De eerste test, het wijkblad 
van februari, is zonder problemen ge-
lukt. Dat belooft wat voor de toekomst. 

Ook Elwin Nieuwenhuis is gestopt. Elwin 
heeft tussen 2004 en 2005 de layout van 
het Wijkblad verzorgd. Daarnaast heeft 
hij een aantal artikelen geschreven. Een 
nieuwe baan en drukke werkzaamheden 
hebben ervoor gezorgd, dat er de laatste 
tijd weinig meer van schrijven kwam. 
Ook Elwin willen we hartelijk bedankten 
voor zijn bijdrage.

Gelukkig hebben we voor Elwin een 
vervanger weten te vinden. Vanaf het 
komende wijkblad komt Ted van Meer-
dendonk de redactie versterken. 

Een vervelende tegenvaller is dat Peter 
Coolen zijn arm heeft gebroken tijdens 
het hardlopen. Dat schrijft en typt niet 
fijn. Peter is er in ieder geval 6 weken 
zoet mee. Als in mei Ans van Vlijmen 
terug is van een “sabbatical”, moeten we 
helemaal op sterkte zijn. Dan kunnen we 
er weer volop tegen aan. Op naar Wijk-
blad nummer 75, de volgende mijlpaal, 
die we in mei hopen te bereiken.

Redactie Wijkblad Coevering
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Hoe komt het zo?
De eigenaar van Pet’s Place heeft een 
aanbod gehad in Helmond en stoot 
nu de winkels in Geldrop af. 

Maar er is een opvolgster!
Agnes, die in de winkel staat ‘bij ons’ 
neemt het roer over. Zij stoot de winkel 
hier in het winkelcentrum af en gaat 
in het dorp verder. U kent Agnes toch 
wel? De vrouw met dat leuke Franse 
bulldogje Meiske. Ze zegt niet veel, 
maar doet des te meer. Dat blijkt wel 
weer. Stille wateren hebben diepe 
gronden.

Zolang er niet iemand is, die het win-
kelpand bij ‘ons’ wil hebben cq huren, 
blijft ze wel zitten. Het kan dus nog 
lang, maar ook kort duren eer ze hier 

weggaat. Toen ik het haar vroeg zei ze, 
dat er al twee gegadigden waren, die 
belangstelling hebben voor het pand.

Het hoge woord ontbreekt alleen nog. 
Ik hoop alleen, dat er niet NOG een 
kapper inkomt. Een Blokkerachtig iets 
zou wel fijn zijn. Ik zal in ieder geval 
het vertrouwde dierenwinkeltje missen 
hier in het winkelcentrum.

Irma

Pet’s Place weg?!

Pedicure Niesje
Als u op zoek bent naar een goede 
pedicure hoeft u vanaf nu de wijk niet 
meer uit. In de Mackenziestraat heeft 
Pedicure Niesje haar deuren geopend. 
U bent welkom in haar praktijk na een 
telefonische afspraak.

Het kan raar lopen in het leven. Nies de 
Groen heeft in haar leven al op veel ver-
schillende plaatsen gewoond. Binnen 
en buiten Geldrop. Een jaar geleden is 
ze opnieuw in de Coevering neergestre-
ken. En hier wil ze graag oud worden. 
De vriendelijke mensen en het plezierige 
contact met de andere bewoners in de 
straat bevallen haar goed. 

Nies was tot 2005 werkzaam in de fi-
nanciële hoek. Haar zus was pedicure 
maar ze had nooit de behoefte gehad 
om meer te willen weten over pedicu-
ren. Totdat het bedrijf waar ze werkte 
failliet ging. Dat had ze al een tijdje zien 
aankomen. Maar toen het moment daar 
was overviel het haar toch. Zo heb je 
werk en zo zit je in de WW. Toen werd 
het tijd om het helemaal anders te gaan 
doen.

Van de ene op de andere dag nam ze 
het besluit om voor haar zelf te begin-
nen, als pedicure. Even had ze schoon-
heidsspecialiste overwogen. 
Maar pedicure trok haar meer. En zo 
begon ze in 2005 aan een studie tot 

pedicure. Die opleiding heeft ze in één 
jaar weten af te ronden. Intussen heeft 
ze ook haar reumatische- en diabetische 
aantekening weten te halen. De volgen-
de stap is een cursus nagelbeugeltech-
niek en orthesetechniek. Bij Pedicure 
Niesje is het mogelijk om een schimmel-
nagel esthetisch te laten corrigeren met 
een Pedique nagel. Nies is aangesloten 
bij de brancheorganisatie Provoet.

Op de eerste verdieping is een leuke 
praktijk ingericht met professionele spul-
len. Overdag kun je prachtig uitkijken 
over het grasveld waar ooit de Bolster 
stond. Nies heeft nu nog een baan 
naast haar pedicurepraktijk. Als het 
straks drukker wordt wil ze haar baan 
opzeggen en zich helemaal richten op 
het pedicuren. Voor de toekomst staat 
nog een verbouwing van de garage 
op het programma. Dan heeft ze meer 
plaats en hoeven oudere mensen de 
trap niet meer op. De eerste reacties 
op haar eigen praktijk zijn positief. De 
mensen komen weer terug en vertellen 
het door aan anderen. Daardoor heeft 
ze al een redelijk klantenbestand zonder 
geadverteerd te hebben.

Voor informatie over de mogelijkheden 
en prijzen van Pedicure Niesje kunt u 
bellen met 06-2825 8837. Maar u kunt 
ook even een mail sturen naar pedicure-
niesje@xs4all.nl.

Ja, u mag het gerust weten; ik was een beetje ontdaan, toen ik hoorde, dat 
Pet’s Place niet lang meer in ‘ons’ winkelcentrum zou verkeren.  Nadat de fa-
milie Verouden ophield met hun dierenwinkel is Pet’s Place eringetrokken. Dat 
was wel een verademing, dat we een dierenwinkel bleven houden. Nu, na 
ruim 6 jaar gaat de winkel weg uit ons centrum!



9

Digitale fotoclub
Bij Wijkcentrum De Dreef is het plan ont-
staan om een digitale fotoclub op te rich-
ten. De start van de digitale fotoclub is 
tijdens de workshop op 26 maart 2007.
Mocht u niet bij de workshop geweest 
zijn, maar toch geïnteresseerd zijn, dan 
kunt u in het wijkgebouw een inschrijf-
formulier op halen. U kunt dit doen bij 
Peter Kruize

Wat is de doelstelling van een digi-
tale fotoclub?
• Het bevorderen van de fotografie door 

vrije fotografen
• De technische en esthetische vorming 

van vrije fotografen

Zij tracht dit doel te bereiken 
onder meer door:
• Het organiseren van activiteiten
• Het aanknopen en onderhouden van 

betrekkingen met andere groeperin-
gen op fotografisch gebied;

• Aansluiting bij de fotobond-BNAFV

Wat heeft u nodig?
• Een digitale fotocamera. Het type of 

het aantal pixels maak niet uit.
• Een kaartlezer om de foto’s over te zet-

ten op uw computer
• Een computer waar Adobe PhotoShop 

Elements staat of gezet kan worden. 

De club zorgt voor de computer(s) die 
nodig zijn op de op de clubavonden. 
U mag zelf een laptop meebrengen. Dit 
is echter geheel voor eigen risico. We 
hopen zo met elkaar leuke en leerzame 
avonden te hebben. 
Kom gerust even kijken op de workshop 
op 26 maart. De koffie staat klaar en er is 
geen verplichting tot verdere deelname.

Hopelijk krijgen we een leuke gezellige 
groep.

Peter Kruize
Cor v Dee

Op 26 maart 2007 wordt er in het wijk-
centrum de Dreef een workshop digitale 
fotografie georganiseerd. De doelstelling 
van de avond is om te kijken en mensen 
te informeren wat er meer mee te doen 
is dan alleen maar foto’s op de computer 
te zetten.

De workshop wordt geleid door de heer 
Ko Meyboom, die de cursus beeldbe-
werking geeft bij de NHA. Ko Meyboom 
heeft gewerkt bij Philips Natlab als tech-
nisch fotograaf en is daarna bij de NHA 

gaan werken om cursussen uit te werken 
voor digitale fotografie. De avond is in 
2 delen verdeeld, voor de pauze wordt 
door middel van een PowerPoint-presen-
tatie ingegaan op hoe je een goede foto 
maakt en wat je er mee wilt doen. Na de 
pauze wordt door middel een computer 
het programma Photoshop Elements 
voorgedaan wat je er mee kunt doen.
Als u verder geïnteresseerd bent om mee 
te gaan doen om een digitale fotoclub op 
te richten binnen het wijkcentrum kunt u 
een inschrijfformulier in het wijkcentrum 

verkrijgen. Ook jeugd, die geïnteresseerd 
is in digitale fotografie is van harte wel-
kom; de minimale leeftijd is 13 jaar.

U bent op 26 maart vanaf 19.00 uur 
welkom in Wijkcentrum de Dreef. De 
toegang is gratis. De presentatie begint 
om 20.00 uur en duurt tot ongeveer 
22.00 uur.

Peter Kruize
Cor v. Dee

Workshop digitale fotografie

Winkelcentrum de Coevering 10
040-2854088

ER IS WEER VEEL VOORDEEL TE HALEN BIJ PRIMERA 

COEVERING!

WIJ RUIMEN GRONDIG OP!

KIJK ELKE WEEK IN DE SPECIALE BAKKEN EN DOE HIER UW 

VOORDEEL MEE. 

ZIT ER NIETS VAN UW GADING BIJ, GEBRUIK DAN DEZE 

ADVERTENTIE EN ONTVANG 15% KORTING OP HET HELE 

ASSORTIMENT KANTOORARTIKELEN.

PRIMA TOCH WEER VAN PRIMERA!
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Nostalgie

Het verhaal van Harry 
Twee weken geleden bracht de NCRV in 
haar programma Knooppunt Kranenbarg
een stukje nostalgie over de jaren zestig. 
Het was leuk voor mij dat ik, via de web-
site over de Philips Elektronische Bouw 
dozen, werd uitgenodigd om mee te 
doen aan een radiogesprek over deze 
artikelen. Bert Kranenbarg vertelde dat ze 
de luisteraars hadden gevraagd bepaalde

artikelen te noemen die men associeerde 
met die jaren. Naast vele andere leuke 
producten kwamen ook onze EE dozen 
naar voren. Waarschijnlijk omdat vele 
jongelui via het knutselen met elektronica 
hun beroep daarin hebben gevonden.
Ik was in die tijd o.a. verantwoordelijk 
voor de verkoop van het Elektronische 
hobbyprogramma van Philips. De EE do-
zen waren daar een onderdeel van. Door 

de introductie van de transistor werd het 
experimenteren met elektronica veiliger. 

De voeding geschiedde uit batterijen, en 
niet meer door het 220 Volt net. Boven-
dien hoefde men niet te solderen. Met 
eenvoudige veerverbindingen werden de 
schakelingen in elkaar gezet.

Voor mij was het een hernieuwde kennis-
making met een radio-uitzending. In de 
jaren zestig mocht ik meer dan vijftig keer 
meewerken aan het radioprogramma van 
de VARA:Hobbyskoop. In dat programma 
werden nieuwe ontwikkelingen in de 
elektronica besproken. Omdat er nog 
geen reclame op de radio was mocht de 
naam Philips niet genoemd worden. Ik 
was dus de medewerker van de bekende 
Gloeilampen fabriek uit het zuiden van 
Nederland.

Ooit was ik zelfs een keer 11 minuten live 
via de KRO televisie. In het programma 
Studio vrij. In die tijd wel iets bijzonders…  
Nostalgie! Het programma Knooppunt 
Kranenbarg op Radio 2 kende ik wel. 
Het is een prima actualiteitenprogramma 
dat uitgezonden wordt van 5 tot 7. Erg 
actueel. Het speelt in op de dagelijkse 
ontwikkelingen.

Bert Kranenbarg is een bijzonder char-
mante interviewer. Heel rustig. Hij stelt 
je op je gemak en alles het gaat verder 
vanzelf. Een vakman die zich goed voor-
bereidt. De 7 minuten waren zo om en ik 
kon heel gezellig praten over de vroegere 
activiteiten. Voor mij was ik ook weer in 
de rol van de jaren zestig.

Ze zeggen wel eens; Als je veel over vroe-
ger praat wordt je oud….
Ach, soms is het best fijn om je even oud, 
of als je het anders wilt zien, weer even 
jong te voelen.

Harry Lefferts februari 2007.

Wij, van het Wijkblad, moeten overdag gewoon werken voor de Baas. U denkt 
natuurlijk dat we met z’n allen de hele week door de wijk lopen. Helaas, daar 
hebben we te weinig tijd voor. Op één van die doordeweekse avonden kwam 
ik net terug van een reisje naar het Buitenland. De radio stond op Radio 2. En 
daarop was de week van de jaren zestig te horen. Prima muziek en herinnerin-
gen aan die goede oude tijd. We waren net op weg toen presentator Bert Kra-
nenbarg, van Knooppunt Kranenbarg, iemand aankondigde. En niet zomaar 
iemand, maar mijn overbuurman Harry. “Mag de radio wat harder? Mijn buur-
man is erop” was voldoende om het interview van Bert met Harry te kunnen 
horen. Helaas niet helemaal want de dame van de navigatie zat er regelmatig 
tussendoor te kletsen. Ook een drietal korte tunnels onderbraken het verhaal.
Thuisgekomen heb ik maar eens aan Harry gevraagd hoe het bezoek bij 
Knooppunt Kranenbarg was geweest. “Kom maar een avondje langs, dan ver-
tel ik het allemaal”. Door de drukte rond het carnaval kwam dat er niet van. 
“Stuur het maar even op per mail”, was mijn reactie.. En een paar dagen later 
kwam het onderstaande verhaal netjes binnen.
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De EE dozen
In de jaren zestig was er veel belangstel-
ling voor de Electronische Experimenteer 
dozen van Philips. Voor het eerst was het 
mogelijk om veilig met elektronica te ex-
perimenteren. Door de ontwikkeling van 
de transistor kon er veilig met laagspan-
ning gewerkt worden. Natuurlijk werd 
het gebruik van Philips batterijen zoveel 
mogelijk gepromoot. 

De dozen werden door Philips samenge-
steld. De gebruikers konden dan de scha-
kelingen nabouwen. Op een eenvoudige 
manier. Niet door te solderen, maar door 
draadjes in klemmetjes te steken. De 
klemmetjes zaten aan de onderkant. Aan 
de bovenkant kon een bedradingschema 
worden geplaatst. En dan opeens had je 
je eigen radio gebouwd. In de zestiger 
jaren was techniek populair, en Philips 
speelde hier prima op in 

Het begon met de Pionier, waarmee 
eenvoudige schakelingen te maken wa-
ren. Daarna kwamen de EE dozen. Deze 
hadden meer mogelijkheden waardoor 
complexere schakelingen konden wor-
den ontworpen. De jeugd leerde op een 
veilige manier omgaan met elektronica. 
De dozen en de schakelingen werden 
door een kleine groep enthousiaste Phi-
lips medewerkers samengesteld. 

De EE-doos werd zelfs uitgeroepen tot 
speelgoed van het jaar. 

De doos werd eerst gelanceerd in Neder-
land. Zonder veel PR of reclame. Via het 
radioprogramma Hobbyscoop werd er 
aandacht aan besteed. Teleac nam één 
van de dozen op in haar lesmateriaal. La-
ter werd de EE-doos ook internationaal 
geïntroduceerd. Er kwamen meer dozen 
op de markt door samenwerking met de 
Duitse tak van de Philips organisatie. Er 
kwam zelfs een soort lego. Philiform. De 
hobbymarkt werd verder aangeboord. Er 
kwamen dozen waarmee zelfs treintjes 
gebouwd konden worden. Philips zocht 
naar nieuwe distributiekanalen, zoals 
speelgoedwinkels.
Op een gegeven moment kon je radio-
tjes goedkoper kant en klaar kopen dan 
er zelf één te bouwen. Ook de computer 
begon aan haar opkomst. De jeugd 
kreeg andere interesses. Hierdoor zakte 
de verkoop van de EE-dozen in. Daarom 
stopte Philips met deze activiteit.

Een mooie herinnering aan de roerige 
zestiger jaren opgetekend door Harry Lef-
ferts. Maar er zijn andere wijkgenoten die 
een mooie herinnering aan deze dozen 
hebben. Meer informatie kunt u terug-
vinden op www.philipsbouwdozen.nl.
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Nooit meer 
Het Net
We gaan glasvezel krijgen in Geldrop. 
Heerlijk. Kunnen al die klant-onvriende-
lijke internetproviders eruit. Ik heb een 
hartsgrondige hekel aan die providers, die 
telefonisch je alleen in de wacht kunnen 
zetten, en verder al je vragen laten afhan-
delen door een zo ondeskundig mogelijke 
medewerker. Van dat soort providers kan 
ik intussen een boek vol schrijven. Maar 
ik begin er niet aan, binnenkort hebben 
we in Geldrop glasvezel en dan zijn alle 
problemen voorbij!

Het Net
Eén internetprovider wil ik wel even in het 
“zonnetje” zetten. Namelijk Het Net. Een 
‘waardelozere’ club kun je bijna nergens 
vinden. Ze hebben de website van het 
wijkblad, door een klein foutje, afge-
sloten. Dat kan gebeuren; een foutje is 
menselijk. Maar vervolgens is er niemand 
thuis. Op brieven wordt niet gereageerd; 
op telefoontjes ook al nauwelijks. Een 
samenvatting:

U moet even geduld hebben. Hoelang? 
Dat weten we niet, een andere afdeling 
moet u aansluiten. Kan er geen spoed 
achter? Nee, dat zit niet in onze procedu-
res, ik kan alleen maar een webformulier 
invullen. En helpt dat? Misschien wel, ik 
zie dat u al verschillende  brieven heeft ge-
stuurd. En wanneer krijg ik antwoord op 
één van die brieven? Ja, dat is een andere 
afdeling. Het is inderdaad wel raar, maar 
ik kan niets voor u doen. Kan ik uw ma-
nager spreken? Nee, dat mag niet, u kunt 
alleen met mij spreken. En wat kan u voor 
mij doen? Niets, ik kan nog een keer een 
webformulier invullen, dan is het binnen 
5 tot 10 dagen geregeld. Maar dat zei u 
3 weken geleden ook al, waarom kon het 
toen ook al niet geregeld worden? Dat 
weet ik niet, het enige dat ik kan doen is 
een webformulier invullen, dan is het bin-
nen 5 tot 10 dagen geregeld. 

Intussen wachten we al ruim een maand 
op het verhelpen van een klein foutje. Ga 
nooit bij Het Net: grotere prutsers zijn er 
niet.

Mackenziestraat 7
5665 EA Geldrop

Telefoon: 06 2825 8837
e-mail: pedicure-niesje@xs4all.nl

Aangesloten bij Provoet
Aantekening diabetische- en Reumatische-voet

Pedicure Niesje
Uw voeten in vertrouwde handen!
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Gnomen
Wat zijn dat nu weer?
Gnomen zijn wezentjes, die ongeveer net 
zo groot zijn als een kabouter, maar niets 
te maken hebben met kabouters. Ze zijn 
zelfs veel schuwer. 
Ik heb ook eens op i-net gekeken wat zij 
erover te vertellen hadden, maar niets wat 
overeenkomt met de ervaring, die ik heb 
met gnomen.

Gnomen leven alleen in de natuur en 
komen zelden binnenshuis. En dan alleen 
maar om te schuilen voor guur, nat en 
stormweer: het weer, waarbij je geen 
hond naar buiten zou sturen.

Hoe zien ze er uit? 
Zoals gezegd ongeveer zo groot als een 
kabouter; zo’n 30-40 cm lang en verder 
kunnen ze allerlei kleuren hebben zoals 
je in de natuur ook ziet. Bladgroen, 
herfstbruin en alles wat daar tussen zit. 
Maar nooit de felle kleuren zoals je bij 
bloemen ziet. Alleen ‘aardkleuren’. Ze 
lopen er, voor onze begrippen, naakt 
bij. Kleding is hen onbekend en hebben 
ze ook niet nodig. Een naar verhouding 
groot hoofd, een gezet rond lijfje en 
dunne ledematen.

Zijn er ook ‘soorten’ gnomen ?
Ja, er zijn allerlei soorten voor allerlei 
soorten landschappen. Bosgnomen, 
moerasgnomen, heidegnomen en 
tuingnomen. Ze blijven zelfs op de plaats, 
als er een stuk grond wordt aangepast 
voor menselijke bewoning en bebouwing. 
De essentie van de grond blijft hetzelfde. 
Ze hebben het dan wel moeilijker, maar ze 
zullen blijven. Het kan zelfs zo zijn, dat u 
dan bijvoorbeeld bomen gaat planten of 
struiken die groot worden.
Gnomen zijn ook heel selectief wat betreft 
het soort mensen waar ze bij in de buurt 
willen zijn. Dan bedoel ik: waar ze in 
de tuin of stukje bos bij de mens willen 

leven. Natuurlijk leven ze ook ‘in het wild’, 
maar in Nederland wordt hun leefruimte 
ook steeds kleiner en dus leven ze ook 
misschien wel in uw tuin.

In wat voor soort tuin kunnen 
gnomen leven?
Het liefst in een struikrijke tuin - want dat 
is hun woning - hoe groter de struik, hoe 
liever dat ze het hebben. De gnomen uit 
mijn tuintje zijn vertrokken toen ik de 
grote Laurierbes eruithaalde. Helaas.

Het zijn geen vervelende wezens. Ze 
leven vredig in uw tuin of stukje bos en 
zijn 1 met de natuur en zorgen, dat er 
een stukje vrede heerst in uw tuin. Ze 
kunnen heel blij zijn met de opruiming 
van hinderlijk onkruid, het soort waarvan 
er gewoon teveel van staat.
Gras is geen probleem. Gnomen leven 
ook in volledige harmonie met alle 
wezens en dieren, die in uw tuin komen 
en voorkomen. Zelfs met de mensen. Als 
u een grote struik gaat snoeien, omdat 
hij te groot is in de tuin, dan hebben ze 
daar ook vrede mee. Het brengt weer 

wat licht in hun ‘huis’. Het kan zelfs zo 
zijn dat zij u ertoe aanzetten om te gaan 
snoeien. Door steeds weer uw aandacht 
te vestigen op dat enorme ding. Blijft u 
dan toch koppig weigeren om er iets aan 
te doen, nemen ze zelf maatregelen. De 
struik kan om een onverklaarbare reden 
blad gaan laten vallen of dode takken 
krijgen. Dan moet u wel iets doen, omdat 
het geen gezicht meer is.

Wanneer komen ze dan naar 
binnen?
Zoals ik al zei, als het buiten niet te harden 
is, wat het weer betreft. Koud, guur, nat 
en storm. Het ‘echte’ beestenweer dus. Ze 
komen alleen schuilen en ‘doen’ verder 
niets. Zodra het weer opklaart, zijn ze 
ook weer weg. Een mensenhuis vinden 
ze maar eng en het heeft niets gemeen 
met hun eigen woonomgeving. Het liefst 
kruipen ze dan in een donker hoekje en 
blijven daar zitten. De jongeren onder 
hen gaan wel op avontuur in huis, maar 
richten geen schade aan. Mijn katten 
bleven tenminste altijd rustig, als er weer 
gnomen in huis aan het schuilen waren. 

Wat ‘doen’ gnomen voor de 
natuur?
Zij zorgen, dat alle planten ook in 
evenwicht kunnen leven, maar als er 
tussen staan die gaan woekeren, kunnen 
ze weinig doen. In uw tuin althans. Het 
is uw tuin en daar hebben zij respect 
voor. Dus moet u zelf aan het werk. In de 
‘vrije’ natuur zorgen ze, dat die planten 
wel binnen de perken blijven. Door die 
planten ziek te laten worden. Teveel is 
nooit goed. Het is hun leefruimte en daar 
vinden ze ook hun voedsel. 
Al met al: gnomen zijn onschadelijke en 
vriendelijke wezens, die het beste voor 
hebben met uw tuin of stukje bos. Zij 
leven er tenslotte in. En wie brengt er 
schade toe aan zijn eigen leefruimte?

Irma

A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres 
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag van 08.00 tot 18.00 uur
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Grootse 
vlooienmarkt in 
Geldrop
GELDROP- Op zondag 1 april is er in 
Geldrop een grootse vlooienmarkt.  
De markt wordt gehouden in wijk-
centrum De Dreef: de opbrengst gaat 
naar een goed doel.

Op 1 april staat het hele wijkcen-
trum vol met spullen. Kleine en 
grotere spullen, serviesgoed, ca-
deautjes, kleding en nog veel meer 
is er te koop voor kleine prijzen. 
Voor iedereen is er voor weinig geld 
veel leuks te vinden op zondag 1 april. 
De opbrengst is bestemd voor Actie 
voor Haïti. De vrijwilligers van Actie 
voor Haïti hebben de afgelopen maan-
den weer heel veel spullen opgehaald 
en die mogen nu weg voor kleine 
prijzen.
Iedereen is welkom op zondag 1 april 
van 10.00 tot 15.30 uur in De Dreef, 
bij winkelcentrum Coevering (in de 
voormalige kerk). Entree is vijftig eu-
rocent.
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Sinds enige jaren is er een activiteit 
die ontzettend leuk is, maar die mis-
schien wel opnieuw voorgesteld mag 
worden. Het is een activiteit die goed 
bekend is bij de mensen die actief mee-
doen maar helaas wat minder bekend 
bij de rest van de mensen uit de wijk.
Het betreft het “berengezellige” KIE-
NEN op de dinsdagmiddag! Natuurlijk 
is dit ook weer in ons eigen wijkcen-
trum. Het gaat hier over een kienmid-
dag voor iedereen die de veertigjarige 
leeftijd  gepasseerd is en niet echt ge-
interesseerd is in kienen met geldprij-
zen. Er wordt die middag namelijk om 
gebruiksartikelen of levensmiddelen 
gekiend. Een viertal Dreefvrijwilligers 
sparen kosten nog moeite om het zo 

gezellig mogelijk te maken. Alle leuke 
prijsjes worden met liefde ingekocht, 
uitgestald en met enthousiasme aan 
de deelnemer gegeven die het eerste 
zijn of haar plankje vol heeft.

U bent al welkom vanaf 13.30 uur om 
te genieten van een kopje koffie die 
met liefde wordt ingeschonken door 
Maria of Jan. Maar vanaf 14.00 uur 
gaan de balletjes rollen! Vol vuur, door 
Corry of Riki! En misschien levert dit 
wel een mandje levensmiddelen op. 
Maar dit kan ook een andere leuke 
prijs zijn. De vrijwilligers van De Dreef 
nodigen u dan ook van harte uit om 
eens een kansje te wagen op dinsdag-
middag.

Toenemende parkeerproblemen heb-
ben er voor gezorgd, dat een aantal 
wijkbewoners deze problemen aan-
gekaart heeft bij de gemeente. De 
gemeente wil nu het parkeren beter 
faciliteren. Daarvoor wordt er een 
proef gestart in het Herdersveld. De 
gemeente is van plan om de woonerf-
status op te heffen en te veranderen in 
een 30 km/u-regime. Hierdoor mogen 
bewoners hun auto buiten de vakken 
parkeren. Wel moet er gezorgd wor-
den, dat de doorstroming niet belem-
merd wordt.

Volgens de gemeente is er in het 
Herdersveld sprake van een enigszins 
gedateerde inrichting. Door de voor-
gestelde tijdelijke maatregelen zal er 
meer parkeermogelijkheden ontstaan. 
Hiervoor is ook geen nieuw verkeers-
besluit nodig. Na de test wordt er eerst 
geëvalueerd, voordat de maatregelen 
mogelijk definitief worden. 

De gemeente informeert de bewoners 
van het Herdersveld middels een brief. 

Fietsersbond Geldrop heeft een aantal 
vragen gesteld over deze maatregelen. 
Ze vragen zich af hoe lang de proef 
gaat duren; hoe de evaluatie gaat 
plaatsvinden; welke normen gehan-
teerd worden; of er vooraf een goed 
onderzoek heeft plaatsgevonden en 
hoe groot de parkeerdruk op dit mo-
ment is. Ook vraagt de Fietserbond zich 
af, of dergelijke maatregelen ook in het 
Grote Bos genomen gaan worden. En 
de bond vraagt zich, of de mensen in 
het Herdersveld weten, dat bij een 30 
km/u-regime de voetganger (en spe-
lende kinderen) minder rechten heb-
ben dan in een woonerf-situatie. Veel 
vragen, die nog niet beantwoord zijn.

In het volgende wijkblad gaan we ver-
der op deze proef in.

Even opnieuw voorstellen

Einde woonerf Herdersveld

Luisteren 
naar klassieke 
muziek
Al meer dan tien jaar komt een clubje 
van 15 tot 20 mensen eens per maand in 
De Dreef luisteren naar klassieke muziek. 
Hoe ziet een dergelijk zondagmiddag 
van deze luisterclub eruit? Er is niet 
alleen behoefte aan muziek, maar ook 
aan gezelligheid. 

Daarom beginnen we om twee uur met 
een kopje koffie en een praatje. Om 
half drie wordt er een programma van 
klassieke muziek gepresenteerd door 
Jan, Peter of Vincent. Elk van de drie 
presentatoren heeft zijn eigen stijl en 
zijn eigen muzikale voorkeur, maar altijd 
wordt er een bepaald thema gekozen 
en toelichting gegeven bij de gekozen 
muziek. Daarbij streven we ernaar 
meer naar muziek te luisteren dan over 
muziek te praten. Van half vier tot vier is 
er pauze met een drankje en de middag 
wordt besloten met het gezamenlijk 
bekijken van een videoprogramma 
over klassieke muziek (opera, 
opnamen uit het Concertgebouw, 
openluchtvoorstellingen uit het 
Mozartjaar, e.d.) 

Lege stoelen
Er staan elke maand nog een paar 
stoelen leeg in onze luisterruimte, dus 
als iemand interesse heeft, dan kan die 
vrijblijvend eens komen meeluisteren. 
We betalen De Dreef een klein bedrag 
per persoon voor verwarming, licht en 
gebruik van de ruimte. Dit seizoen is 
er nog een bijeenkomsten op 15 april. 
Traditioneel gaan we na de laatste 
bijeenkomst (dit jaar dus op 15 april) 
gezamenlijk eten bij de Chinees. Ook 
daarbij zijn nieuwkomers welkom.

Jan, Peter en Vincent.
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Kijk voor uim 
32.000 foto’s 

van en over de 
Coevering op 
www.geldrop-

foto.nl
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Hallo Dartliefhebbers
Wist u dat we in ons eigen wijkcen-
trum een dartvereniging hebben? EN 
DIE IS JARIG !!!!!
We worden 1 jaar !  hieperde-
piep.........

We oefenen elke vrijdagavond, for the 
fun, in de Dreef. Daarom heten we 
ook DC (DartCluB) For Fun. Spreekt 
dit je aan, heb je tijd en vooral heb 
je zin? Aarzel dan niet en loop voor 
de “fun” een binnen op vrijdag. We 
beantwoorden graag je vragen en 
gezellig is het altijd. Graag tot ziens 
in Wijkcentrum De Dreef.

Met dartelijke groeten, 
Bestuur DC For Fun

Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG

ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA  Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88
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Schietvereniging Geldrop

Onderweg naar St. Cyr, met een grote 
omweg vanwege de hond, kwamen 
we langs het gebouw van Schietver-
eniging Geldrop. Eigenlijk langs het 
voormalige gebouw van de schiet-
vereniging. Want het kleine witte ge-
bouwtje langs de midgetgolfbaan is er 
niet meer. Afgebroken.

Schietvereniging Geldrop had al enige 
tijd last van een teruglopende leden-
stand. Daardoor was de vereniging 
niet meer levensvatbaar. De leden 
besloten om de vereniging na 27 jaar 
op te heffen. Daarom moest ook het 
gebouwtje worden afgebroken. 

Jeugdhuis de Prell
De gemeente, die de grond in bezit 
heeft, is op zoek naar een nieuwe plek 
voor scouting de Prell. Het terrein aan 
de Bosrand wordt ook betrokken in 
het vestigingsonderzoek van de ge-
meente voor een nieuwe locatie van 
jeugdhuis de Prell.
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Skihut De Dreef
In bekende wintersportlanden als 
Oostenrijk is een après-skihut een 
bekend fenomeen. ‘s Avonds, na het 
skiën, gaat men daar gewoon gezellig 
bij elkaar  zitten in een uitgaansgele-
genheid: De après-skihut. Vervolgens 
gaat iedereen helemaal uit z’n dak. 
Er gingen in de Dreef stemmen op 
om die feestsfeer ook naar Geldrop 
te halen. Nog even nagenieten van 
de wintersportvakantie, of juist alvast 
helemaal in de stemming raken. Ook 
dat kan bij ons. 
De Dreef presenteert op zaterdag-
avond 24 Maart een daverende 

Après-skiparty. 
Vanaf 20.00 uur tot in de late uurtjes. 
De enige echte Ski-jay Roland draait 
de beste, bekendste, en de meest re-
cente après-skinummers. De hut gaat 
op z’n kop.
Het feest wordt compleet gemaakt 
door de viermansformatie “Die Tiroler 
Schürzenjäger” uit Geldrop. Wijkcen-
trum De Dreef wordt omgetoverd in 
een heuse skihut. En voor de gele-
genheid is het assortiment uitgebreid 
met onder andere Flügel. De Entree 
bedraagt € 2,50. 
Dit is inclusief bewaakte garderobe. 

Colofon

Inleveren kopij Wijkblad Coevering 
uiterlijk maandag 2 april 2007

Het Wijkblad Coevering is een uitgave 
van Stichting Wijkcentrum Coevering en 
verschijnt 10 maal per jaar in een 
oplage van 3000 stuks huis aan huis in de 
Geldropse wijk Coevering.

Redactieadres:

  Wijkcentrum De Dreef, 
  Willem Barentszweg 69 ,
  5665 GA Geldrop
  Tel. 040-285 68 44
  Fax: 040-285 19 82
  e-mail: redactie.wijkbladcoevering@dse.nl
  web: www.wijkbladcoevering.dse.nl

Redactie:
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 Cor van Dee,  
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Correctie:
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 Coen Hendrikse
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Druk:
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Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de
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Horen, zien, niet luisteren (43)
Ik word getraind in het zelfstandig op-
passen op de katten. De vorige keer 
gingen de bazen nogal vaak bood-
schappen doen, nu heb ik het idee, 
dat ze soms nog thuis komen om mij te 
aaien. En de katten? Die worden steeds 
brutaler. Er slaapt er eentje regelmatig 
op de derde traptree van onder. Soms 
kan ik dit niet hebben en jaag ik hem 
de stuipen op het lijf. Maar o wee, als 
de bazen thuis zijn, dan krijg ik weer de 

schuld en moet mijn mand in. 

Ik mocht een keer mee op ziekenbezoek 
bij Oma; zij lag in bed heel ziek te we-
zen, maar een aaitje over m’n kop kon 
er nog af. Toen heb ik ontdekt, dat ook 
zij een haarbal in huis had, want de 
brokjes stonden me verleidelijk toe te 
lonken. Helaas ik moest er af- blijven.

Sinds kort gaan we ook op bezoek bij 
die andere kat. ’s Avonds rond elf uur 
loopt de uitlaatroute via een andere 
weg. Zeer interessant, want dan ruik 
ik weer eens wat anders. Maar als de 
sleutels beginnen te rammelen weet ik 
alweer, waar ik aan toe ben. Opgesloten 
worden in een voorhalletje en maar luis-

teren naar de lieve woordjes tegen dat 
harig kreng. Vaak hoor ik nog brokjes in 
een bakje gooien, helaas niet het mijne. 
En als ze dan eindelijk uitgeslijmd zijn, 
dan mag ik weer aan de riem mee naar 
huis. Onderweg hoop ik, dat bij bin-
nenkomst hier of daar nog een lief katje 
verstopt zit, zodat ik nog effe door het 
huis kan razen. Mijn leven gaat niet be-
paald over rozen. Laatst mocht ik weer 
mee naar boven bij Oma, maar hoe ik 
ook zocht Oma vond ik niet. Wel de bak 
goed gevuld met kattenbrokken, waar 
ik niet aan mocht komen en de kat? Die 
was jammer genoeg een blokkie om.

Zar Blok
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